



**Redner | Speaker ▶ Beatrix Boutonnet**  
**Wirtschaftsjournalistin**

Die Diplom-Betriebswirtin (FH) und Hotelkauffrau schreibt seit 18 Jahren für viele Tages- und Fachzeitungen rund um das Thema Immobilien und Finanzen. Ihre besondere Leidenschaft gehört immer noch dem Hotelbereich. Vor ihrem Sprung in den Journalismus war sie im Bereich Marketing/Pressearbeit für verschiedene Hotelketten in Deutschland und Frankreich tätig. Sie hat in München, Toulouse, Lille und Clacton-on-Sea studiert und wurde mit dem Deutschen Journalistenpreis ausgezeichnet. An der IHK hält sie Marketing-Management-Vorlesungen für Betriebswirte.

*Beatrix Boutonnet has been writing for 18 years now for many daily and professional journals about real estate and finance. Her special interest is still focussed on the hotel sector. She studied in Munich, Toulouse, Lille and Clacton-on-Sea and has a Master in Business Administration (FH). Prior to her leap into journalism, she did a hotel apprenticeship before university and worked after her degree for several years in the field of marketing/press work for various hotel chains in Germany and France. She was awarded the -German Journalist Prize. At the IHK, she holds marketing management lectures for company employees.*